
Iz naše stanovske 
organizacije. 

Gibanje okrajnih društev 
v Sloveniji. 

Poročila: 
+ GLAVNO ZBOROVANJE CELJ

SKEGA UČITELJSKEGA DRUŠTVA se 
ie vršilo dne 14. februarja t. 1. v Celju. 
Od 132 članov je bilo navzočih 120. 

Otvarjajoč občni zbor se uvodoma 
spominja tov. predsednik umrlega dol
goletnega in zvestega člana tov. Vizjaka 
ter preide na dnevni red. Obravnavale 
so se r a z n e i n t e r n e s t a n o v 
s k e z a d e v e . Prečita! se je tudi 
d o p i s S l o m š k o v e z v e z e glede 
perečega člena 71. ur. zak. ter se ugo
tovilo, da ima v takšnih zadevah odlo
čevarti edinole poverjeništvo v Ljubljani. 
Sklenilo se je. da postanejo s tekočim 
letom vsi učitelji celjskega okraja č l a n i 
Š o l s k e M a t i c e . Z veseljem se je 
nadalje konstatiralo, da šteje to društvo 
že 110 u d o v U č i t e l j s k e samo
p o m o č i ; pristop ostalega dela sledi v 
najkrajšem času. Za poverjenika U. S. 
se izvolita tov. Zupanek Betka in Pe
stevšek, oba iz Celja. 

Ker se je po novem p r a v i l n i k u 
g l e d e v o z n i h o l a j š a v na ž e 
l e z n i c a h priznala! polovična vožnja 
samo aktivnim uradnikom, se obrača 
društvo na poverjeništvo UJU s prošnjo, 
da izposluje iste ugodnosti tudi vsem 
upokojencem. Ker prihajajo v zadnjem 
času pogostoma razni o d l o k i i td. 
r a d i n a k u p o v a n j a s l i k , b r o 
š u r i c it d., se sklene, da se izdajaj 
sličnih odlokov omeji. 

Tov. predsednik je podal nato p o 
r o č i l o o s e j i š i r j e g a s o s v e t a , 
kjer se je naglašalo. da ni naloga orga
nizacije, preskrbeti tovarišu kakšno 
udobnejše mestece, temveč ima namen, 
da intenzivno zastopa obče interese ce

lokupnega učiteljstva. Sledila so nato 
poročila društvenih funkcionarjev. 

Iz tajniškega poročila posnemamo 
da je imelo društvo v preteklem letu 5 
zborovanj in 10 predavanj. Vsa zboro
vanja so bila prav dobro obiskana. 

Blagajna izkazuje 17.970.70 Din do
hodkov ter 11.301.89 Din izdatkov. Pri
merna vsota se je nakazala tudi r ez . 
s k l a d u in n a š e m u n a r a š č a j u . 
Članarina se je zvišala od 120 Din na 
144 Din letno. Poročeni plačajo 64 Din, 
vrrnarice 94 Din, upokojenci 50 Din 
letno. 

Volitve. Za predsednika se ie soglas
no izvolilo agilnega tovariša Sivka iz 
Šentjurja, ki že vodi to društvo od pre
obrata sem z vnemo in veliko požrtvo
vadnostjo. Tudi ostali odborniki so ostali 
na svojih mestih. Za p o v e r j e n i k a 
Š o l s k e M a t i c e se izvolita tov. Sa
dar in Gobec. 

Predavanje. Predaval je tov. Kotnik 
iz Petrovč o temi: » M e t o d i č n e 
d r o b t i n e « . V svojem referatu je uvo
doma omenjal, kakšno podlago mora 
imeti učitelj, ki se hoče uspešno udej
stvovati na izvenšolskem polju; našte
val je nato razne hibe, ki ovirajo delo
vanje zlasti podeželskega učitelja, se 
dotaknil vseh predmetov osnovne šole 
in dajal navodilai. ki so potrebna za 
uspešno vzgojo naše mladine. 

+ SAVINJSKO UČITELJSKO DRU
ŠTVO je zborovalo dne 5. marca 1925 v 
Orlivasi. — Od 35 članov je bilo 29 na
vzočih, drugi so se primerno opravičili. 

Poročila: Tovariš predsednik nam je 
natanko razpravljal o seji širjega sosve
ta, in sicer: 

Prošnje »Slomškove zveze« za skup
no akcijo radi premestitve učiteljstva. 

Glede » P o d p o r n e g a d r u š t v a « 
u č i t e l j s k e g a n a r a š č a j a , ki 
prosi za eventualne prispevke. Društvo 
naj se v tem oziru informativno obrne 
na pristojno mesto z vprašanjem ali de
lujeta ljubljansko in mariborsko društvo 
skupno ali pa vsako zase. V drugem slu
čaju pošlje društvo enkratni prispevek. 
(V Akademskem kolegiju so učiteljišč
niki iz mariborske oblasti v večini.) 

Glede vplačevanja članarine v me
sečnih obrokih pobranih po poverjenikih 
šole — se članstvo popolnoma strinja. 

Glede prošnje uredništva »Zvon
č e k« za marljivejše delo za pridobiva
nje naročnikov. 

Debatiralo se j e po naročilu »Na
r o d n o  p r o s v e t n e g a o d s e k a 
UJU« — o narodnoprosvetnih odsekih 
— in konečno se je izvolil odbor, ki bo 
skrbel z vso močjo za narodnoprosvet
no delo in njega bujni razcvit. 

Dalje je poročal o raznih zahtevah, 
ki so bile stavljene na seji, in sicer glede 
razlik reguliranja draginjskih doklad, re
šitvi šolskega zakona, glede upokojen
cev in o njihovih mesečnih prejemkih. 

Nato je sledilo tajnikovo in blagajni
kovo poročilo. Blagajna izkazuje 232.54 
Din letnega preostanka. 

Tovariš predsednik se poročevalce
ma zahvali in preide k volitvam. 

Novi odbor: Predsednik Mirko Zdol
šek, Letuš; podpredsednik Julče Sevnik, 
Vransko; tajnica Ela Križ, Braslovče: 
blagajnik Martin Sotlar, Polzela; odbor: 
Ivan Urek, Vransko in CizejBrišnik, Or
lavas; namestnika: Franc Rožanc, Vran
sko in Minka Miklič, Gomilsko. 

Članarina znaša za člane 144 Din. — 
Društvo pristopi k poštno čekovnemu 
uradu. 

Sledilo je nato predavanje tovariša 
Rožanca o »Srb i j i in š o l s t v u v 
Srb i j i« . — Tovariš predsednik se mu 
zahvali. 


